

Date: 29/05/2025 Ref.: MHC/Disclosure/2025/ 052

## **Boursa Kuwait Company**

Mubarak Al Kabeer St. AlSharq, Kuwait P.O.Box 22235 Safat, 13083 Kuwait

## Subject: Comment on a News Announcement in a local newspaper

Reference to the above subject and the provisions of Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of the Capital Markets Authority.

Mezzan Holding Company would like to comment on the announcement published today Thursday, 29/05/2025 in today's issue of a local newspaper from the Ministry of Commerce and Industry ("MOCI") regarding the call for holding a general assembly meeting for the shareholders of Mezzan Holding Company to consider one item: Correcting violations within 15 days from the date of the general assembly.

We would like to note that **today**, a letter was received from the Ministry of Commerce and Industry ("MOCI") with the same content of the aforementioned announcement published in today's newspaper.

The MOCI has not provided our Company with any violation report till date, therefore; we do not have any further additional information to be disclosed until review with MOCI. Given that the appointment set in MOCI's announcement on 19<sup>th</sup> June 2025 does not comply with Capital Markets Authority regulations and mandatory corporate action dates for holding annual general assembly meetings for listed companies in Boursa Kuwait.

Our Company shall disclose any additional information once obtained.

Regards,

Mezzan Holding Company KSCP Abdulrahman Jassim AlWazzan Chairman التاريخ: 2025/05/29 مرجع رقم: MHC/Disclosure/2025/052

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين ...

تحية طيبة وبعد...

## الموضوع: تعقيب على إعلان في الصحف المحليج

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، و إلى الكتاب العاشر رالإفصاح والشفافية، من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاءهينة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

و تود شركة ميزان القابضة التعقيب على الإعلان المنشور بتاريخ اليوم الخميس الموافق 2025/05/29 في إحدى الصحف المحلية بعدد اليوم بشأن إعلان وزارة التجارة و الصناعة عن عقد جمعية عامة لمساهمي شركة ميزان القابضة للنظر في بند واحد: تصحيح مخالفات خلال 15 يوم من تاريخ الجمعية العامة.

نحيطكم علما بأنه قد تم اليوم استلام كتاب من وزارة التجارة والصناعة بذات مضمون الإعلان المنشور في عدد اليوم الصادر من إحدى الصحف المحلية.

ولم تقم الوزارة بتزويدنا ببيان هذه المخالفات حتى تاريخه، ومن ثم ليس لدينا أي معلومات إضافية للإفصاح عنها لحين مراجعة وزارة التجارة والصناعة حيث أن الموعد المحدد من قبل الوزارة وهو تاريخ 19 يونيو 2025 لا يتفق مع الجدول الزمني الإلزامي طبقا لقواعد هيئة أسواق المال لعقد الجمعيات العامة للشركات المدرجة في بورصة الكويت.

وسوف يتم الإفصاح عن أي معلومات اضافيت فور توافرها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ...

شركة ميزان القابضة (ش. مك ع) عبدالرحمن جاسم الوزان رئيس مجلس الإدارة

س.ت، ۲۸۱۳ رأس المال مدفوع بالكامل.۵۰۰, ۳۱٫۱۳۲ د.ك. – ص.ب : ۲۱ الصفاة ۲۰۰۳ الكويت – العارضية، قطعة ا، قسيمة ۲۸۷ – ت، ۳۱٫۱۳۲ د.ك. – ص.ب : ۲۲ C.R. 78031 - Paid up Capital KD 31,132,500 - P.O. Box 124 Safat 13002 Kuwait - Ardiya, Block 1, Plot 287 - T: 22286444, F: 24843964 www.mezzan.com